
Styremøte nr 7/2015 NBCC avd. Hammerfest. 
Tirsdag 2 juni 2015 kl 19.00 Sted: Wenche Tollefsen, Rørvikbakken 6, Rypefjord 

Tilstede: Kjersti Sollien Iversen, Wenche  M. Tollefsen, Arild Mauno,   

Jan Åge Sunquist, Frode Johannessen,  Sissel Fredriksen & Kjetil Jakobsen.  

Meldt forfall grunnet reise: Bjørn Eliassen, Ann Inger Rønquist  

 

Saksliste 
Sak 67/2015 Godkjenning av referat forrige møte. 

  Vedtak: Referat enstemmig godkjent. 

 

Sak 68/2015 Økonomi og purringer. 

Økonomien ser bra ut. Relativt lite utestående totalt. Avdelingen har en sunn økonomi pr i dag. 

Åpne poster purres opp i juni 2015.  

 

Sak 69/2015 Info fra Plasskomiteen.  

Orientering om innkomne søknader og oppsigelser. Plasskomiteen har møte førstkommende helg. 

Etter møte oppdateres plasslisten på hjemmesiden og Skaidi, og alle søkere får svar. 

 

Sak 70/2015 Skriftlig tilsynsrapport fra Hammerfest Kommune. 

  Konklusjonen fra brannvernleder er at ”Det ble ikke konstatert avvik under tilsynet”. 

Brennvesenet ønsker skriftlig svar på fremdriftsplanen som viser hvordan og når nye planer for 

området kan være på plass. Leder sender dette til de omgående.  

      

Sak 71/2015 Spikertelt. 

Vi sjekker saken videre opp med Kvalsund kommune og Arild i brannvesenet. 

 

Sak 72/2015 Person sak. Ingen referat.  

 

Sak 73/2015 St. Hans fest & Dugnad 

Leder legger ut info på hjemmesiden om dugnad og St.Hans fest på Caravanplassen, og sender ut 

en invitasjon pr mail til de vi har mail adressen til. 

 

Sak 74/2015 Høst treff 

Høsttreffet for alle, både avdelingens medlemmer og også de utenifra, helga 4-6 september. 

Påmeldingsfrist settes til 24/8-15. 

  Pris: De som har fast plass på Skaidi. 300,- pr vogn. 150,- for en person, hvis enslig. 

  Pris: Tilreisende. Samme som ovenfor, pluss kr 100,- pr døgn for strøm, så langt vi har plass. 

   

  Fullstendig program settes på styremøtet i august.  

  Men det som er planlagt så langt er følgende: 

 Aktiviteter for ungene. Det skal ikke være noe hinder å ha med barna, og treffet skal 

tilrettelegges også for barn også. 

 Utdeling av 10 og 25 års diplomer.  

 Lotteri. 

 Fellesmiddag lørdag er Lapskaus.  

 

 

 



Sak 75/2015 Tyttebær treff 2016. 

  Vi ønsker å gjeninnføre Tyttebærtreffet i 2016. 

Leder tar kontakt med Stabbursnes Camping og hører om hvordan det er å ha et treff for alle  

høsten 2016 der. 

 

Sak 76/2015 Drenering. 

Nå gikk dessverre han som skulle ta drenering bort, men vi skal allikevel gjennomføre 

drenering/og fylle igjen grøfta, men i litt mindre skala. Så får vi heller jobbe videre med det i 2016.  

Vi må få gjort noe med indre område i år. Og helga 21-23 august er satt av til stordugnad.  

Har man mulighet oppfordres det til også i løpet av sommeren, å forsøke få bort røtter og lignende 

som er i grøfta. Info legges ut på hjemmesiden. 

 

Sak 77/2015 Innkommet post. Orientering. 

   

Sak 78/2015 Eventuelt 

a) Canal Digital Regning. 

Betales ut så fort vi mottar regning. 

 

b) Tomgods. 

Arild har pantet det som er av flasker, og kjøpt inn tennvæske, grillkull og grillbriketter. 

Han kjøper nå inn sommerblomster og moll til å pynte opp i blomsterkassene. 

Medlemmer på plassen oppfordres til å legge tomgods ved fryseboksen, så vil det bli pantet, 

og pengen går tilbake til Skaidi, i form av noe alle felles har glede av. 

 

c) Trampolinen 

Trampolinen ble satt opp i helga av Kjetil og Frode.  

Nye strikk kjøpes inn, så den blir forsvarlig sikret. 

 

 
Neste Styremøte.  

 August 2015. Kl 19.00 

 Sted: Wenche Tollefsen. 

Møtet avsluttet 21.15 

Referent, 

Kjersti Sollien Iversen. 

 


